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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Hamis érettségi botrány Sümegen? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

Pécsi Rendőrkapitányság Bűnügyi Osztálya 0210/527/2020. számú jogerős határozata megállapítja, 
hogy a Sümegi Járóbeteg Szakellátó Központ vezetőjének, Szabó Krisztinának hamis az érettségije. 
Szabó Krisztina 2015 óta ügyvezetője annak az intézménynek, ahol havi több, mint 2 milliós 
fizetést kap. Teszi mindezt élettársa Végh László sümegi polgármester kinevezésének 
köszönhetően. A tények alapján megállapítható, hogy hamis okmánnyal átvert több felsőoktatási 
intézményt, munkáltatót, valamint a kistérség polgármestereit és több ezer helyi lakost. Ezek mellett
illetéktelenül vett fel EU-s pályázati forrásból, mint „szakmai vezető” közel 6 millió forint 
közpénzt. Mivel ez jogtalan kifizetésnek számít, tudomásom szerint veszélybe kerülhet a 
178.000.000 forintos pályázati támogatás, mely több települést érintő fejlesztést jelent.

A lakosok Szabó Krisztina és Végh László menesztését követelik. Az érintettek hallgatnak.

A fentiek tükrében kérdezem a Tisztelt Miniszter Urat:

1. Ön szerint mennyire becsületes dolog érettségit vásárolni? 

2. Mennyire tisztességes hamis érettségivel több felsőoktatási intézményt, valamint munkáltatót 
átverni? 

3. Mennyire tisztességes hamis érettségivel olyan pozíciót betölteni, melynek szakirányú felsőfokú 
végzettség a feltétele? 

4. Mennyire tisztességes hamis érettségivel havi több, mint 2 millió forint fizetést felvenni, illetve 
valódi diplomával rendelkező orvosokat irányítani? 



5. Tisztességes-e a Kormányt és az Európai Uniót becsapni és hamis adatszolgáltatással milliókat 
felvenni EU-s pályázatokból? 

6. Mennyire tisztességes Sümeg és a kistérség lakosaival szemben ez a szintű átverés? 

7. Ön szerint nem kellene végre lemondani Szabó Krisztinának és Végh Lászlónak is az évek óta 
tartó gátlástalan hazugságok miatt és visszafizetni az illetéktelenül felvett milliókat? 

8. Mit kíván tenni a Kormány annak érdekében, hogy ilyen eset ne fordulhasson elő a jövőben? 

Köszönöm a mindenre kiterjedő válaszokat!

Rig Lajos
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